
TJ Slavoj Svobodné Dvory     
Klacovská 254      
Hradec Králové  503 11 
Tel. 495 436 063      
Email : polanskyrudolf@volny.cz 
IČO  42193036 
 
Věc : Zápis ze schůze VV TJ ze dne  :   5.dubna 2007 
 
Přítomni :  R.Polanský, P.Polanský,  B.Sehnoutková, V.Hájková, J.Polanský, V.Smetiprach  
 
Omluveni : V.Babka 
  
 
Kontrola úkolů :  Závěry VH TJ 
                                 
  
 
Nové úkoly-usnesení: :     
1) VV  podrobně zhodnotil závěry VH TJ.  S politováním  vzal na vědomí velmi nízkou účast                                                                                                                                                                                            

členů TJ – 18 členů a 2 hosté. Zároveň projednána neutěšená situace v aktivním přístupu členů 
k práci pro TJ vč.zájmu o cvičitelskou práci. VV posoudí  vhodnou motivaci, vč. odměn. 

2) Projednáno převzetí fukce hospodáře, vč. dokladů a hotovosti , od odstupující B.Sehnoutkové. 
Vzhledem k nedopřešení nástupce, převzal veškerou agendu, vč. pokladny na základě 
předávacího protokolu místopředseda TJ  Petr Polanský.  

3) Na základě sdělení Jos. Mázla,  jsou navrženi a noví členové VV  :  Josef Mázl, Ladislav Karvay 
a Radek Hořejší. VV ve své nekompletní sestavě navrhuje pozvat navržené na příští schůzi a 
projednat převzetí konkrétních úkolů. Zároveň  projednáme možnost zajištění  vedení účetnictví  
profesionálem za úplatu s tím, že by funkce hospodáře TJ  spočívala pouze v evidenci a 
vystavování dokladů, vedení pokladny, proplácení  dokladů a odměn za úklid apod..  Termín do 
příští schůze VV. 

4) J.Polanský informoval, že dosud nepřevzal  agendu matrikáře TJ – důvodem je nezastižení  
T.Malého v bydlišti. 

5)  R.Polanský , P.Polanský a V.Smetiprach provedou přípravu žádosti o dotaci na údržbu od ČSTV, 
s termínem do 10.5.2007  a zároveň seznam prací ro brigády . 

6) Znovu projednána nutnost zahájení cvičení předškolních dětí a rodičů s dětmi od září 2007. Zde je 
možnost získání mladých lidí do TJ  a to i do VV. Hlavní důvod je podchytit slábnoucí zájem 
žactva o cvičení v TJ. 

7) V.Hájková projednala možnost zřízení WWW stránek TJ – provedeme návštěvu a upřesníme 
požadavky – R.Polanský, V.Babka. 

8) Obdrželi jsme dotaci magistrátu  na  opravu osvětlení  tělocvičny – zatím neoficielně.  Je třeba 
podepsat smlouvu a zajistit realizaci  - nejlépe  od června do srpna. 

9) Aktivně postupovat při dobudování detského hřiště – obč. samospráva. 
    

 
Termín příští schůze je :   10.května 2007 od 18.oo hod. 
   
 
VV  požaduje účast RK TJ na své příští jednání !! 

 
 
Zapsal  R.Polanský 


